
 

Protokół z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska,  

Infrastruktury Gminnej, Inwestycji i Handlu Rady Miejskiej w Więcborku  

z dnia 18 grudnia 2015 r. 

 

Spotkanie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Posiedzenie trwało od godz. 12:30 do godz. 13:50  

 

Obecność według załączonej listy obecności.  
 

Porządek obrad: 

 

1. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

2. Zaopiniowanie Planu Pracy Komisji na rok 2015. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad.1. 

S. Piłka zaproponował na stanowisko Zastępcy Przewodniczącego Komisji J. Antczak. 

Więcej kandydatur nie zaproponowano. 

Przewodniczący Komisji poprosił o przegłosowanie zaproponowanej kandydatury. 

Wynik głosowania. 

 

„za” 5 głosów 

„wstrzymujące” 2 głosy 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji został Pan Jan Antczak. 

 

Ad. 2  

Przewodniczący Komisji przedstawił Plan Pracy Komisji na rok 2015 stanowiący załącznik 

Nr 1 do protokołu. 

 

A. Łańska dodała, że w związku ze spotkaniem zaplanowanym na 14 stycznia 2015 r.  

w sprawie wyłączeń z Krajeńskiego Parku Krajobrazowego powinno się przekazać pismo  

do sołtysów, że opracowany jest plan wyłączeń z KPK, z którym mieszkańcy mogą się 

zapoznać. 

 

S. Piłka stwierdził, że trzeba poznać to co jest przygotowane, aby wszystko było jasne  

i czytelne. Można to również przygotować na zebrania sołeckie. 



J. Antczak zaproponował, żeby na stronie internetowej zamieścić wykaz działek 

inwestycyjnych. Dodał również, że można na targowisku zorganizować jakieś kiermasze,  

aby targowisko nie było czynne tylko raz w tygodniu. 

 

S. Piłka stwierdził, że sugestia jest dobra, ale trzeba sprawdzić we wniosku czy tak można. 

 

A.Łańska odpowiedziała, że w regulaminie jest zapis, że Burmistrz może zezwolić  

na organizację każdorazowo zarządzeniem Burmistrza. Zapytała jednocześnie  czy jest złożony 

wniosek do Zarządu o zmianę organizacji ruchu na parkingu. Może uda się coś poprawić.  

 

W tym momencie Przewodniczący Komisji – K. Wilczyński zdecydował, że punkt taki zostanie 

dopisany w miesiącu lutym do studium zagospodarowania przestrzennego – Informacja 

pracownika dotycząca propozycji zmian w organizacji ruchu na Placu Jana Pawła II. 

 

Przystąpiono do przegłosowania Planu Pracy Komisji na rok 2015. 

 

Wynik głosowania. 

 

„za” jednogłośnie 

 

 

A.Wenda zapytał czy był przetarg na odśnieżanie dróg? 

 

S. Piłka odpowiedział, że tak – jak zawsze. 

 

K. Wilczyński zapytał o godziny rozpoczęcia pracy komisji. 

 

A.Wenda odpowiedział, że godziny pracy urzędu to 15-16.00. 

 

A. Łańska zasygnalizowała, że na Plebance jest problem z parkingiem. 

S. Piłka odpowiedział, że jest to teren gminy. Byliśmy na wizji lokalnej. 

K. Wilczyński zapytał na jakie spotkania zapraszać izby Rolne. 

S. Piłka odpowiedział, że jeśli przedstawiciel Izb chce przyjść to niech przyjdzie jak będą 

poruszane sprawy rolne, a jak infrastrukturalne to nie ma sensu. Zapytał o remont drogi od 

strony Mroczy – czy będzie ścieżka rowerowa. 

A.Łańska odpowiedziała, że prawdopodobnie do Wiela. 

S. Piłka stwierdził, że w takim wypadku należy wnioskować o kontynuację tej ścieżki – odcinek 

drogi Borzyszkowo-Więcbork jest niebezpieczny. Sprawdzić szerokość drogi wojewódzkiej. 

Wystąpił z wnioskiem, aby wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie informacji 

dotyczącej ewentualnej budowy ścieżki rowerowej relacji Borzyszkowo-Więcbork. 

Wniosek przegłosowano „jednogłośnie” 

J. Antczak dodał, aby w piśmie zaznaczyć, że są partnerzy, którzy chcą wspomóc inwestycję. 



M. Bączkowska zapytała co z chodnikiem w Jastrzębcu? 

K. Wilczyński odpowiedział, że jest ujęty w budżecie i będzie zrealizowany. 

 

Więcej pytań nie było. 

Spotkanie Komisji zakończono. 

 

Prot. E.K.K. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/  Kazimierz Wilczyński 


